Suzuki is pleased to announce the launch of the 2011 KingQuad 750AXi, KingQuad 750AXi Power Steering, KingQuad 750AXi Camo Edition and the KingQuad 750AXi Power Steering Camo Edition. This announcement comes just a few weeks after Suzuki announced the early release of the 2011 KingQuad 500AXi Power Steering. “We are dedicated to producing innovative and exciting products for the 2011 model year.” said Steve Bortolamedi, Senior Communications Manager at American Suzuki. “The production announcement of these four KingQuads re-confirms Suzuki’s devotion to supplying our dealers and customers with excellent product and we believe that the KingQuad 750AXi is just the right machine to get our customers enthusiastic about buying Suzuki ATV’s.
Perfect for tackling the toughest jobs or the most daunting task, the Suzuki KingQuad 750AXi offers an unmatched combination of exciting sport-utility and dependability. With exceptionally strong low-end and mid-range torque, the Suzuki KingQuad 750AXi is engineered to take on just about any terrain including twisty trails, mud bogs or long hauls. Whether the job requires pulling stumps or hauling heavy equipment, the KingQuad 750AXi can get it done. Not only is the KingQuad great for work, but also if riders are into hunting, fishing or exploring, the KingQuad 750AXi has the comfort and convenience features to get them there. With the addition of Suzuki’s advanced Electric Power Steering, the KingQuad 750AXi Power Steering models offer riders lighter steering and even more responsive handling than ever.

A single-cylinder liquid-cooled DOHC 722cc engine powers the KingQuad 750AXi. The big bore facilitates abundant torque, especially in the low-to mid-rpm range. The fuel-air mixture is delivered through Suzuki’s own patented fuel-injection system. The electronic fuel injection provides better throttle response and smoother engine power than a mechanical carburetor. The KingQuad 750 boasts the ultimate power-delivery drivetrain and transmission with three drive modes available: two-wheel drive, four-wheel drive, and front differential-locked four-wheel drive. The KingQuad’s suspension is fully independent and built into a high-tensile steel frame.

For 2011 customers can choose from four different KingQuad 750 models; the KingQuad 750AXi, KingQuad 750AXi Power Steering, KingQuad 750 AXi Camo Edition and the KingQuad 750 AXi Power Steering Camo Edition. The 2011 KingQuad 750 is now available in 5 colors: Great Blue, Champion Yellow, black, white and RealTree Hardwoods HD Enhanced. Wheel colors for the new 2011 KingQuad are as follows: silver wheels for the black and white models and black wheels on the Great Blue, Champion Yellow and Camo KingQuad 750 AXi’s. All 2011 KingQuads come with a new wrinkle paint finish on the racks and front bumper for increased durability and scratch resistance. With its high-arched fenders and sharp headlights, the Suzuki KingQuad 750 combines sporty appeal and utility strength.

Suzuki рада сообщить о выпуске моделей 2011 года KingQuad 750AXi, KingQuad 750AXi Power Steering, KingQuad 750AXi Camo и KingQuad 750AXi Power Steering Camo. Данная новость появилась всего через несколько недель после того, как Suzuki порадовали новой моделью 2011 года KingQuad 500AXi Power Steering. “Сейчас все наши силы брошены на производство современной и захватывающей продукции 2011 модельного года”, - сказал Стив Бортоламеди, Ведущий менеджер по связям с общественностью представительства Suzuki в Америке. “Новость о выпуске этих четырех моделей KingQuads подтверждает намерение Suzuki обеспечить наших дилеров и клиентов продукцией отличного качества! Мы верим, что модель KingQuad 750AXi именно та машина, которая приведет в восторг наших покупателей и не оставит им выбора, кроме как купить ATV Suzuki.
Идеальная машина, способная справиться с чрезвычайно сложными задачами, Suzuki KingQuad 750AXi предлагает несовместимую комбинацию крутого спортивного внедорожника и гарантию безопасности. Suzuki KingQuad 750AXi отличается исключительно сильным крутящим моментом при среднем числе оборотов. Эта модель легко справляется с любым рельефом местности: будь то извилистое бездорожье, грязевое болото или путешествия на дальние расстояния…. И неважно – нужно ли выкорчевать пни или тянуть тяжеловесное оборудование - KingQuad 750AXi без проблем справится с этим! Модель KingQuad хороша не только для работы. Если есть желание поохотиться, съездить на рыбалку или просто попутешествовать, KingQuad 750AXi – просто воплощение комфорта и удобства для того, чтобы ваши мечты сбывались! А модели Suzuki KingQuad 750AXi Power Steering, оснащенные улучшенным гидроусилителем руля, облегчают управление машиной, делая его еще более мобильным. 

На KingQuad 750AXi стоит одноцилиндровый двигатель DOHC 722cc с жидкостным охлаждением. Большой диаметр цилиндра способствует большому крутящему моменту, особенно при низкой или средней частоте вращения. Смесь топлива с воздухом происходит в системе впрыска топлива, запатентованной Suzuki. Электронный впрыск топлива обеспечивает лучшую работу дроссельной заслонки и более мягкую работу двигателя, чем механический карбюратор. Отличительной особенностью KingQuad 750 является ходовая часть, обеспечивающая предельную мощность, и трансмиссия с тремя типами привода: привод с одной ведущей осью, полный привод, и полный привод с устройством блокировки переднего дифференциала. Подвеска KingQuad полностью независимая и встроена в высокопрочную стальную раму.

В 2011 году нашим покупателям будут представлены на выбор четыре модели KingQuad 750: KingQuad 750AXi, KingQuad 750AXi Power Steering, KingQuad 750 AXi Camo и KingQuad 750 AXi Power Steering Camo. Модель 2011 года KingQuad 750 в данный момент представлена в 5 цветах: Great Blue, Champion Yellow, черный, белый и RealTree Hardwoods HD Enhanced. Диски моделей KingQuad 2011 года предложены в таких цветах: серебряные – для моделей черного и белого цветов, и черные диски для моделей в цвете Great Blue, Champion Yellow и модели Camo KingQuad 750 AXi. Все модели KingQuads 2011 года идут с эффектом старения на каркасе и переднем бампере для повышения прочности и сопротивления царапинам. Круто изогнутые крылья и фары заостренной формы Suzuki KingQuad 750 сочетают в себе спортивную привлекательность и уникальную практичность.

